
 

[  gedreven  ]

geSTArT “Tijdens mijn studie kwam ik in 
aanraking met de anesthesiologie. Ik vond 
het een waanzinnig interessant vak. Omdat 
ik als net afgestudeerd arts nauwelijks dok-
terservaring had, besloot ik die op te doen 
als AGNIO Chirurgie (assistent-geneeskun-
dige niet in opleiding – red.). Dat was in De 
Heel, zoals het Zaans Medisch Centrum 
toen nog heette. Hoewel interessant, bleef 
anesthesie mij trekken. In 1991 begon ik 
met mijn opleiding in het AMC. Nu werk ik 
alweer veertien jaar als anesthesioloog in 
het Zaans Medisch Centrum.”

geLOOFWAArdIg “Wie een operatie onder-
gaat, komt vooraf op het spreekuur bij mij of 
één van mijn collega’s. Als anesthesioloog 

geTrOUWd “Mijn man en ik hebben drie 
kinderen in de puberleeftijd. De manier 
waarop zij omgaan met digitale en sociale 
netwerken, fascineert me. Zelf probeer ik 
die trends ook te volgen, want met die toe-
passingen kunnen we mogelijk ook binnen 
de zorg aan de slag.” 

geZOnd “Hardlopen is mijn ‘passie’, maar 
met een echtgenoot die fulltime werkt en 
een gezin is het lastig om tijd vrij te maken 
om minstens twee keer per week hard te 
lopen. Ieder jaar loop ik de Dam tot Dam-
loop en een halve  marathon. Mijn droom is 
om ooit een hele marathon te lopen.”  
Lees het hele interview:
www.zaansmedischcentrum.nl

M a r g r e t  J a n b r o e r s - b l a n k e n d a a l

Geen specialist zonder passie, zonder gedrevenheid. Dat geldt ook voor 

Margret  Janbroers-Blankendaal. Als anesthesioloog zorgt ze voor de narcose 

in de operatiekamer, voor de pijnvermindering in het Pijncentrum en voor de 

intensieve zorg op de intensive care. Wat drijft haar op haar werk en thuis?

moet je in korte tijd een vertrouwensband 
met de patiënt opbouwen. Dat betekent 
goed luisteren, goed aanvoelen wat belang-
rijk is, maar vooral ook duidelijk en eerlijk 
zijn. De patiënt moet weten wat hem of 
haar te wachten staat.” 

gevArIeerd “Ik houd van afwisseling. Ik 
werk als anesthesioloog op de operatie-
kamers en de intensive care. Tevens maak 
ik sinds twee jaar deel uit van het team 
anesthesiologen/pijnbestrijders in het Pijn-
centrum. Hiervoor heb ik een specialisatie-
traject gevolgd. Dit geeft weer een nieuwe 
uitdaging in mijn werk. Nu help ik ook 
mensen met pijnklachten zoals hernia’s, 
lage rugklachten en pijn door kanker.”
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“In korte tijd een  
vertrouwensband  
opbouwen”

anesthesioloog


